

Newspaper Articles

1. Ilka Gedő: Önarckép (Self-Portrait), illustration, *Élet és Irodalom*, Budapest, 25 February 1978
2. Ilka Gedő: Bohócok (Clowns), illustration, *Élet és Irodalom*, Budapest, 1 July 1978
3. Sándor Lukácsy: "Színek, kontúrok, szimmetriák" (Colours, Contrasts and Symmetry), exhibition review, *Élet és Irodalom*, Budapest, 26 July 1980
4. Mária Antalfi: Gedő Ilka kiállítása (Ilka Gedő's Exhibition) *Új Élet*, Budapest, 1 August 1980
5. "Gedő Ilka kiállításáról" (On Ilka Gedő's Exhibition) *Látóhatár*, Budapest, September 1980
6. "Gedő Ilka kiállításáról" (On Ilka Gedő's Exhibition) *Élet és Irodalom*, Budapest, 22 July, 1982
7. András Bán: "Gigantikus vásznak, szalonfestmények, elvarázsolt kertek" (Gigantic Canvases, Literary Salon Paintings and Enchanted Gardens) *Magyar Nemzet*, Budapest, 15 August 1982
8. Endre Bálint: "Életrajzi töredékek" (Biographical Fragments) *Életünk*, 1981 No. 2 & 1983 No. 1
9. Mária Antalfi: "A festő Gedő Ilka, 1921–1985" (The Painter Ilka Gedő) *Új Élet*, 1 July 1985
10. Júlia Szabó: "Gedő Ilka halálára" (On the Death of Ilka Gedő), *Élet és Irodalom*, Budapest, 27 June 1985
11. Sándor Lukácsy: "Gedő Ilka") *Új Írás*, July 1985
12. András Bán: "Művirágok" (Artificial Flowers) *Magyar Nemzet*, 15 July 1985
13. Miklós Losonczy: "Gedő Ilka festményei. Szentendre, Művésztelepi Galéria" (Ilka Gedő's Paintings at the Gallery of the Artist Colony of Szentendre) *Új Tükör*, 4 July 1985
14. Mária Antalfi: "Gedő Ilka kiállítása" (Ilka Gedő's Exhibition) *Új Élet*, Budapest, 15 August 1985
15. *Newsletter No. 17*, Compass Gallery, Glasgow, September 1985
16. Péter Kovács: "Ilka Gedő" In: *Contemporary Visual Art in Hungary*. Catalogue, Compass Gallery, Glasgow, October, 1985
17. Henry, Clare: "Chance to Gain a Unique Perspective" *The Glasgow Herald*, Glasgow, 1 October 1985
18. Emilio Coia: "Hungarians Occupy Glasgow" *The Scotsman*, Glasgow, 7 October 1985
19. William Packer: "Hungarian Arts in Glasgow" *Financial Times*, London, 8 October 1985
20. Terence Mullaly: "18 Hungarians in Glasgow" *The Daily Telegraph*, 9 October 1985
21. William Fergusson: "Hungarian Arts in Glasgow" *The Times Educational Supplement*, 11 October 1985
22. Clare Henry: "Ilka Gedő. Compass Gallery, Glasgow" *The Glasgow Herald*, 11 October 1985
23. Clare Henry: "Hungarian Arts in Glasgow" *Arts Review*, 11 October 1985
24. Michael Shepherd: "The Hungarian Temperament" *Sunday Telegraph*, London, 27 October 1985
25. John Russell Taylor: "A Brilliant Exponent of an Outdated Style" *The Times*, 29 October 1985
26. Clare Henry: "Hungarian Arts Glasgow" *Studio International*, London, Vol. 199, No 1012, 1986

27. András Bán: "Magyarok Skóciában" (Hungarians in Glasgow) *Élet és Irodalom*, Budapest, 8 November 1985
28. Ágnes Gyetvai: "Az «én múzeumom» Székesfehérvárott" (My Museum at Székesfehérvár) *Magyar Nemzet*, 27 January 1986
29. Ibolya Ury: "Magyar művészet Glasgowban" (Hungarian Art in Glasgow) *Művészet*, Budapest, October 1986
30. "Gedő Ilka öröksége, reprodukciók" (Ilka Gedő's Legacy, Reproductions) *Élet és Irodalom*, 1 August 1986
31. András Bán: "Gedő Ilka grafikai munkásságának bemutatása" (Introducing the Drawing Oeuvre of Ilka Gedő) *Élet és Irodalom*, 28 November 1986
32. Judit Acsay: "Magyar művészet Glasgowban" (Hungarian Arts in Glasgow), *Művészet*, October 1986
33. József Vadas: "Kívül-belül" (Inside-Outside) *Élet és Irodalom*, 1 May 1987
34. Klára Hudra: "Gedő Ilka festményei" (The Paintings of Ilka Gedő) *Új Tükör*, Budapest, 17 May 1987
35. István Hajdu: "Festmény az egész világ" (The Whole World is a Painting), *Magyar Nemzet*, 20 May 1987
36. István Hajdu: "Gedő Ilka rajzai" (Works on Paper by Ilka Gedő), illustrations 2000, October 1990
37. Miklós Hernádi: "Kincsek a mélyben—Gedő Ilka öröksége" (Treasures from the Deep—the Legacy of Ilka Gedő), *Balkon*, February 1994
38. Madeline A Vibarius: "Ilka Gedő. Hungarian Masterworks' First Showing in New York", *Cover Magazine*, March, 1994
39. Century, Douglas: "100 Year in the Avant-Garde. Liberated From the Basements of Budapest, Hungarian Jewish Artists Arrive in New York" *Forward*, April, 1994
40. József Román: Gedő Ilka örökségéről (On the Legacy of Ilka Gedő) *Balkon*, May 1994
41. Brigit Lehmkuhler: "Opfer und Täter Zeichnungen von Gedő und Román im Jüdischen Museum" (Victims and Perpetrators, the Drawings of Ilka Gedő and György Román at the Jewish Museum) *Pester Lloyd*, 8 March 1995
42. Altman, Anita: "Somber Images of a War Survivor" *The Budapest Sun*, March 9-15 1995
43. Judit Acsay: "Áldozatok és gyilkosok, Két nézőpont" (Victims and Perpetrators—Two Viewpoints), *Elite*, April 1995
44. János Frank: "Gedő Ilka", *Élet és Irodalom*, 21 August 1998
45. Péter Fitz (ed.): *Kortárs Magyar Művészeti Lexikon, I. kötet* (Encyclopedia of Contemporary Hungarian Art, Vol., 1) Article on Ilka Gedő written by Lujza Havas and Katalin S. Nagy, pp. 704-706
46. István Wagner: "Színek és vonalak költészete" (The Poetry of Colours and Lines), *Magyar Hírlap*, 20-21 December 2003
47. Wagner, István: "Die Malerin des Gettos" (The Painter of the Ghetto) *Budapester Zeitung*, 15 December 2003
48. Kriszta Dékei: "Lehet-e igazán nő, aki művész és fordítva?" (Can a Female Artist be a Woman, and the Other Way Round?), *Magyar Narancs*, 18 December 2003
49. András Bán: "Gedő Ilka-album és kamaratárlat" (An Album on Ilka Gedő and the Chamber Exhibition of the Artist), *Műértő*, December 2003
50. István Wágner: "A női nemzeti válogatott tárlata a Home galériában" (The Exhibition of the Women's National Paintresses Team at the Home Gallery), *Magyar Hírlap*, 17 November 2006

51. Mikós Hernádi: "Gedő Ilka önmagához képest" (Ilka Gedő Without Comparisons), *Élet és Irodalom*, 26 September 2003
52. Judit Szeifert: "A művészet misztériuma" (The Mystery of Art) *Élet és Irodalom*, 18 February 2005
53. Gyula Rózsa: "Az életmű ára" (The Price Paid for Creating an Oeuvre), *Népszabadság*, 29 January 2005
54. Péter György: "Az ismeretlen remekmű" (The Unknown Classic Oeuvre of Ilka Gedő) *Élet és Irodalom*, 5 June, 2020
55. P. Szabó Dénes: Gedő Ilka érzékeny rajzai, *Népszava*, 2024. 12. 29.
https://nepszava.hu/3262992_gedo-ilka-erzekeny-rajzai